



13 February 2024

١٣ فبراير ٢٠٢٤

Disclosure of Appointment of the CFO

Sharqiyah Desalination Company SAOG (the Company) advises the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange, and the investors' community that the Company has approved the appointment of Mr. Abdul Rehman as a new Chief Financial Officer ('CFO') as well as Board Secretary of the Company as from 13th February 2024.

Mr. Abdul Rehman worked as Deputy CFO for the company during the previous years and he holds Certified Public Accountant (FCPA) with more than 12 Years work experience Experienced in Cost/Manufacturing and Trading Accounting, Process Order Variance Analysis, Product Costing, Pricing, Sales analysis, Withholding Tax, VAT and Corporate Tax.

Sincerely Yours,

Emad Mostafa
Authorized Signatory

الإفصاح عن تعيين الرئيس المالي

تود شركة الشرقية لتحلية المياه ش.م.ع.ع (الشركة) بإبلاغ هيئة السوق المالية ، وبورصة مسقط ومجتمع المستثمرين أن الشركة وافقت على تعيين الفاضل/ عبد الرحمن في منصب الرئيس المالي الجديد وكذلك أمين سر مجلس إدارة الشركة اعتبارًا من تاريخ 13 فبراير 2024.

كان الفاضل/ عبد الرحمن يعمل نائبًا للرئيس المالي للشركة خلال السنوات السابقة وهو حاصل على شهادة المحاسبة القانونية المعتمدة (FCPA) يتمتع بخبرة عملية تزيد عن 12 عامًا في محاسبة التكاليف/التصنيع والتجارة، وتحليل تباين أوامر العمليات، وتكلفة المنتجات، والتسعير، وتحليل المبيعات، وضريبة الاستقطاع، وضريبة القيمة المضافة، وضريبة الشركات.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام

عماد مصطفى
مخول بالتوقيع

